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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Kérdések az új gyakorló ruházattal kapcsolatban”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

Mint ismeretes, a HM EI Zrt . — nyílt közbeszerzési eljárás nélkül — 789 millió forinto s
megbízás keretében fogja gyártani a Magyar Honvédség új gyakorló egyenruháit . Az
intézkedés indokolt, hiszen a jelenlegi rendszerben lévő egyenruhákkal kapcsolatban sok
minőségi kifogás érkezett, és a pótlásuk is sok időt igényelt .

Három ruhatípus fog készülni : a 15M-es gyakorlókalapból 6700 darabot gyártanak, bruttó
7480 forintért darabonként . 31 ezer forintos darabáron készül továbbá a hadi
gyakorlózubbony, ebből 12 ezret rendelt a honvédség, s ugyanennyi gyakorlónadrág készül ,
darabonként 30 612 forintos áron. Az alapanyag Hollandiából érkezik, az átlagosná l
magasabb költségen. Továbbá így az anyagutánpótlás is problémás lehet. Az új
gyakorlóruhákat majd Táborfalván készítik . Azonban egyes vélemények szerint az üzem



nincs felkészülve a tömeggyártásra, illetve a cég honlapján sincs feltüntetve a textilipari
tevékenység.

Szemben a mostani téli, nyári és sivatagi öltözetekkel, egységes egyenruhát vezet be a
Magyar Honvédség, és egységes lesz az álcázó minta is . Az Egyesült Államok hadsereg e
korábban az egységes álcázó mintájú ruházat kivonására kényszerült, ugyanis Afganisztánba n
a katonákat nem beolvasztotta, hanem éppen ellenkező leg, kiemelte a környezetükb ő l .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miért nyílt közbeszerzés nélkül kapta a megbízást a HM EI Zrt .?

Miért készülnek ilyen magas költségen az új gyakorlóruhák ?

Miért Hollandiából rendelik az alapanyagot?

A HM EI Zrt . és a táborfalvi üzem felkészült a tömeggyártásra ?

Miért egységesítik az egyenruhát és az álcázó mintát, mikor láthatóan sok probléma adódha t
így?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . augusztus 25 .

Tisztelettel :

Jobbik

csór Gerg
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